
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 30. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 267
I henhold til samarbejdsaftale mellem regeringen (Socialdemokratiet) og Københavns 
Kommune om ”Flere almene boliger i København”, af 23. juni 2022, skal op mod 40 pct. 
af de kommende boliger i de endnu ikke planlagte dele af Nordhavnen, som ejes af By og 
Havn, være almene. Vil ministeren redegøre for, hvordan By og Havns byggeretskvadrat-
meter prisfastsættes i den påtænkte model, samt oplyse om det samlede antal byggerets-
kvadratmeter. Vil ministeren samtidig oplyse den gennemsnitlige kontante salgssum pr. 
byggeretskvadratmeter for henholdsvis alment og privat byggeri i Københavns kommune 
samlet og efter postnummer opgjort pr. ultimo 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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